## 義守大學\_\_\_\_學年度第\_\_學期 \_\_\_\_學系開設模組教學課程申請表

## ISU Application for Module Program for Department of \_\_\_\_\_\_in the \_\_\_ Semester of Academic Year \_\_\_\_\_

			甲請日期/Applic	Lation Date	年/	Y 月/M	日/D	
課程名稱 Course Title		課程代碼 Course Code		學分數 Credit(s)		時數 Teaching Hour(s)		
2 to 11 60	2 ± 11 4T				上課時間 Class Time			
		必/選修 Re/El		星期 Day		節 Class Period		
本課程與系所教育目標關聯性 What is the relevance of this course to the educational objectives of the department?								
授課目標 What are the course objectives?								
學生可獲得之知識、技能或進階學習之基礎 What knowledge, skills or basis for further learning can the students obtain?								
成績計算 Assessment								
其他說明 Additional Information								
Í	負責教師		主任		院長(中	7心主任)		
I	nstructor	Chairman of	f the Department	De	ean of Co	llege (Center)	)	

一、申請開設本課程需經系課程規劃委員會議、系務會議及院(中心)課程規劃委員會議審議通過,相關會議記錄請妥善留存,以利備查。

The application must be passed by the department curriculum planning committee, the department affairs meeting, and the college (center) curriculum planning committee. Please reserve the meeting minutes for verification.

二、本申請表連同「教師授課一覽表」及「授課明細表」,送課務組彙整簽辦,陳請校長同意後,始得開課。

Please submit this application form with the "ISU Instructor and Course List for Module Program" and the "Class schedule" to the Curriculum Section for further processing. The module program will be effective after ratified by the President.